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.Sååfåke? Sammanträdesprotokoll för Kommunstyrelsen
2023-03-27

KS § 3:3 Dnr. KS 2020/0208_

Svar på motion nr 22/2020 av Michael Solander (MP) - Motion

om solpaneler på kommunens fastigheter

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta

1. Anse motionen besvarad med hänvisning till att åtgärder vidtas för att

ta vara på möjligheterna att utveckla solpaneler på kommunala
fastigheter,

2. Uppdra åt Armada att uppdatera utredningen om möjligheter till

solceller på. beñntüga kommunala fastigheter då de ekonomiska

villkoren har förändrats.

Särskilt yttrande

Kenneth Johansson MP) lämnar skn'ftligt in följande särskilda yttrande:
V

Protokollsbilaga § 3:3.

Sammanfattning

I en motion väckt i Kommunfullmäktige föreslår motionären att Österåkers

kommun ska ta ett större steg mot produktion av förnybar el genom att utreda

möjligheterna till solkraft på befintliga kommunala fastigheter, budgetera för

inköp och installation av solpaneler och inkludera solpaneler så långt möjligt i

nya kommunala fastigheter.

Beslutsunderlag

Michaela Fletchers (M) ordförandeförslag daterat 2023-03-01

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet 2023-03-08, § 3:3.

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2023-02-20.

Forts.

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande

'3 ,w mh??



» SågFäkg äø Sammanträdesprotokoll för Kommunstyrelsen
2023-03-27

Forts. KS § 3:3

Förslag till beslut

Michaela Fletcher (M) yrkar bifall till ordförandeförslaget innebärande att

1. Anse motionen besvarad med hänvisning till att åtgärder vidtas för att ta
'

vara på möjligheterna att utveckla solpaneler på kommunala fastigheter,

2. Uppdra åt Armada att uppdatera utredningen om möjligheter till solceller på
befintliga kommunala fastigheter då de ekonomiska villkoren har förändrats

Kenneth Johansson (MP) och Soña Almgren (S) yrkar bifall till motionen.

Propositionsordning

Ordföranden frågar om Kommunstyrelsen beslutar enligt Michaela Fletchers

(M) yrkande eller Kennethjohanssons (MP) och Sofia Almgrens (S) yrkande
och ñnner att Kommunstyrelsen beslutar enligt Michaela Fletchers (M)
yrkande.

Omröstning

Omröstning begärs och ska verkställas. Den som är för Michaela Fletchers (M)
yrkande röstar ja, den det ej Vlu röstar nej

Omröstningen utfallet enligt bilagd omröstningslista (3:3) med 9 ja-röster och 3

nej-röster.

Expedieras

Samhällsbyggnadsförvaltningen

Akt

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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Omröstningslista

Kommunstyrelsen i Österåkers kommun (mandatperiod 2023 - 2026)
KS 2023-03-27 § 3:3

Parti Ledamöter Tjänstgörande Ersättare J N A
M Johan Boström X X
M Hampa Klein X X
M Richard Orgård X X
L Mathias Lindow, 1:e Vice ordf. X X
C Isa Wiman X X
KD Asme Ekstrand X X
8 Sofis. Almgren, 2:e vice ordf. X X
8 Glenn Viklund X X
RP Peter Numfnert X X
MP Kenneth Johansson X X
SD Anders Borelid

_

X X
M Michaela Fletcher, ordförande X X

Ersättate

M Jennie Norlin X
M Axel Wester X

\

L Monica Kjellman X
C '

Ingemar Eriksson
\

X
8 Edvin Wikström X

› V Golriz Kamangar X

Resultat 9 3
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Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-03-27.
Ärende 3. Svar på motion nr 22/2020 av Michael Solander (MP)- Motion om solpaneler på

kommunens fastigheter.

Positivt är att Armada, efter att vi 121 vår motion, fick ett uppdrag om att påbörja. installation av

solceller på kommunala tak, och att kommunen nu ger ytterligare ett uppdrag om att se över

förutsättningarna utifrån högre elpriser. Men som vanligt när det gäller miljö- och
hållbarhetsfrågor är Österåkers handlingskraft inte tillräcklig utan landar i nya strategiska icke

bindande dokument. Miljöpartiet i Österåker vill se handling NU och uppmanar till att

kommunen även tar hand om vår punkt 3 i motionen om att nybyggda kommunalá fastigheter

ska utrustas med solpaneler. Se på nybyggda multiarenan som inte har en enda solcell på sitt stora

tak. Det är Viktigt att Armadas uppdrag innebär att byggnatiön av solceller fortsätter på befintliga

byggnader och införs i nyproduktion omedelbart, och inte att Armada ska Vänta på att ”program

för hållbart byggande”, som inte ens är påbörjat, blir klart - klimatet väntar inte.

Kenneth Jolhansson (MP)


